

# 11D 8N EUROPE CLASSIC FULLBOARD

## ENGLAND / BELGIUM / HOLLAND / GERMANY / SWITZERLAND / FRANCE



### TOUR HIGHLIGHT

- ✓ Full Board Meals
- ✓ Rhinefall - Largest Waterfall in Europe
- ✓ Keukenhof Flower Exhibition - The most beautiful spring garden in the world
- ✓ Paris Montparnasse 56<sup>th</sup> Floor – Top of the city
- ✓ Roermond Designer Outlet - Set in the historic city centre of Roermond, Designer Outlet Roermond is home to your favourite designer brands.

### SPECIAL MEALS

German Lunch & Escargot with Salmon



DAY	ITINERARY	3-4*HOTEL
01	<b>KUALA LUMPUR → LONDON ENGLAND</b> Assemble at KLIA. Sepang for your flight to <b>London, England.</b>	(Meal On Board) <b>On Board</b>
02	<b>LONDON</b> London – upon arrival view the <b>St Paul's Cathedral, Tower Bridge, London Tower, Big Ben, Parliament House, London Eye, Westminster's Palace &amp; Cathedral</b> , passing <b>10 Downing Street, Trafalgar Square, Buckingham Palace, Piccadilly Circus</b> and <b>China town</b> . Afternoon, free and leisure time to explore London City.	(Breakfast on board /Lunch / Dinner) <b>Holiday Villa/ Ibis/Wembley or similar</b>
03	<b>LONDON/ BRUSSELS / AMSTERDAM</b> This morning we will transfer to <b>Brussels, Belgium</b> by <b>Eurostar Train</b> . Upon arrival we will view the symbol – the <b>Atomium, Grand Place and Manneken Pis</b> . Then depart for <b>Amsterdam</b> . we will view the <b>Monument</b> , outside view of the <b>Palace Museum</b> and the <b>Old Church</b> follow by a walk along the <b>"Red Light District"</b> .	(Breakfast/ Lunch /Dinner) <b>A4 Schiphol/ NH/Mercure/ Tulip Inn or similar</b>
04	<b>AMSTERDAM</b> <b>Amsterdam</b> – morning, visit <b>Zaanse Schaan</b> – Dutch Village observe how <b>Wooden Shoe (clog)</b> are make, <b>Cheese farm</b> , the <b>windmill</b> , then enjoy your <b>Canal boat cruise</b> , and visit a <b>Diamond Factory</b> .	(Breakfast /Lunch /Dinner)
05	<b>AMSTERDAM/ROERMOND/HEIDELBERG</b> ( Breakfast/Lunch/Dinner) Morning, we travel to the city of <b>Roermond, Netherlands</b> to visit the <b>Roermond Designer Outlet</b> for some shopping spree, then, we adjourn to <b>Heidelberg</b> . Upon arrival view the <b>Karl Theodore Bridge, Castle, old town and Cathedral</b> .	<b>NH/ Novotel/ Leonardo or similar</b>
06	<b>HEIDELBERG/ BLACK FOREST/ RHINEFALLS/ LUCERN</b> Today we will travel to the beautiful <b>Titli Lake</b> for beautiful view of the lake surrounded by <b>Black Forest Region</b> , then pay a visit to the <b>Cuckoo Clock Workshop</b> , follow by a scenic drive to view the mightiest waterfall, <b>Rhinefall</b> , and then we travel to <b>Lucern</b> . Upon arrival view the <b>Lion's Monument, Chapel Bridge</b> with some free time at leisure to shop for watches, chocolates, souvenirs or stroll along the lake side.	(Breakfast/German Lunch/Dinner) <b>Rothaus/Ibis Lucernerhof/ Drei Kogine or similar</b>
07	<b>LUCERNE/ DIJON</b> Today morning we travel to <b>Engelberg village</b> - for views of the <b>Swiss Alps</b> - in case you require to go by cable car ride up to Mt. Titlis 10,000 feet ( <b>Own Expenses</b> ), build a snow man, have fun on the ice and enjoy panoramic views of the <b>Swiss Alp (on a clear fine day)</b> , later we will travel to <b>Dijon</b> , along famous wine producing region of <b>Burgundy of France, to Dijon</b> .	(Breakfast/Lunch/Dinner) <b>Holiday Inn Express / Ibis / Quality or similar</b>
08	<b>DIJON / PARIS, FRANCE</b> Today we will travel through the scenic countryside and fertile farmlands to <b>Paris</b> , take the lift up to 56th floor of the <b>Montparnasse Tower</b> , highest and tallest building in Paris, France for panoramic views commence city tour – outside view of <b>Eiffel Tower</b> , pass by the <b>Champ Elysees Boulevard, Arch of Triomphe, Concord Square and the Obelisk, Madeleine Church, Opera House.</b>	(Breakfast / Lunch /Local Dinner) <b>Ibis / Mercure/ Best Western Golden Tulip/ Novotel or similar</b>
09	<b>PARIS</b> (Breakfast/Lunch/Dinner) Morning, view the <b>Louvre Museum</b> and the <b>Glass pyramid</b> , enjoy a romantic <b>Seine river cruise</b> viewing the many famous buildings, bridges and <b>Notre Dame Cathedral</b> along the <b>Seine River</b> , some time for shopping at the biggest department store – <b>Galeria Lafayette</b> name brands.	<b>Ibis / Mercure/ Best Western Golden Tulip/ Novotel or similar</b>
10	<b>PARIS, FRANCE → KUALA LUMPUR</b> Free until your transfer to the airport for your flight to <b>Kuala Lumpur</b> .	(Breakfast/Meals on Board) <b>On Board</b>
11	<b>KUALA LUMPUR</b> – Arrive home with souvenirs and sweet memories of our <b>11 Days Europe Tour</b>	

# 11天8晚 欧洲轻松游之旅

## 英国/比利时/荷兰/德国/瑞士/法国



### 📍 旅游景点

莱茵瀑布 - 欧洲最大的瀑布

- ✓ 库肯霍夫花展——世界上最美的春天花园
- ✓ 巴黎蒙帕纳斯站 56层——城市之巅
- ✓ 鲁尔蒙德名品奥特莱斯-鲁尔蒙德名品奥特莱斯位于历史悠久的鲁尔蒙德市中心，汇集了您最喜爱的设计师品牌

\*\*特别餐食\*\*

\*\*\*德国午餐和蜗牛配三文鱼\*\*\*



天数	行程	3-4*酒店
01	吉隆坡 → 伦敦 🇬🇧 英国 我们将会于吉隆坡机场 KLIA 集合，然后启程飞往伦敦，英国。	(机上用餐) 机上
02	伦敦 伦敦 - 抵达伦敦后，我们将会观看圣保罗座堂，伦敦塔桥，伦敦塔，大笨钟，国会大厦，伦敦之眼，威斯敏斯特宫，途中经过唐宁街10号，特拉法加广场，白金汉宫，皮卡迪利广场和中国城，下午后享受自由时间。	(机上用餐/ 午餐/晚餐) Holiday Villa/ Ibis/Wembley 酒店或同级
03	伦敦 🇬🇧 布鲁塞尔 🇧🇪 阿姆斯特丹 我们将会乘坐欧洲之星列车出发比利时布鲁塞尔。抵达后，我们将看标志性建筑——原子塔、大广场和撒尿小童。然后启程前往阿姆斯特丹。之后参观纪念碑，故宫博物院和旧教堂，然后沿着“红灯区”散步	(早餐/午餐/晚餐) A4 Schiphol/ NH/Mercure/ Tulip Inn 或同级
04	阿姆斯特丹 参观赞瑟斯汉斯，观看木制鞋（木屐鞋）的制作过程。之后，往奶酪农场、风车，然后享受您的运河游船之旅，并参观钻石工厂。	(早餐/午餐/晚餐)
05	阿姆斯特丹 🇳🇱 鲁尔蒙德市 🇳🇱 海德堡 早上，我们将继续我们的旅行前往鲁尔蒙德市，参观鲁尔蒙德奥特莱斯名品奥特莱斯和购物，接着继续前往海德堡。抵达后，我们将会游览卡尔西奥多桥，城堡，旧城区和大教堂。	(早餐/午餐/晚餐) NH/ Novotel/ Leonardo 或同级
06	海德堡 - 黑森林 🇩🇪 莱茵瀑布 🇩🇪 琉森 今天上午我们将会前往在黑森林区美丽的蒂蒂湖(Titi Lake)，欣赏被黑森林地区环绕的美丽湖景。然后去参观著名布谷鸟钟工坊，然后往欧洲最大的瀑布 - 莱茵瀑布。接着我们将会出发移动到卢塞恩(Lucern)。抵达后，我们将会观看狮子纪念碑，教堂桥。让团员空闲时间购买手表，巧克力和纪念品等，又或者沿着湖边漫步。	(早餐/德式午餐/晚餐) Rothaus/Ibis Lucernerhof/ Drei Konirge 或同级
07	卢塞恩 🇨🇭 第戎 早上我们前往英格堡村 - 观赏瑞士阿尔卑斯山的风景，如果您需要乘坐缆车到10000 英尺高的铁力士山 (自费) 堆雪人在冰上玩耍并欣赏全景 瑞士阿尔卑斯山的景色 (在晴朗的晴天)，然后我们将会前往第戎，法国著名的葡萄酒产区，第戎。	(早餐/午餐/晚餐) Holiday Inn Express / Ibis / Quality 酒店或同级
08	第戎 🇫🇷 巴黎,法国 今天，我们将会穿越风景秀丽的乡村和肥沃的农田来到巴黎。抵达后，前往法国巴黎最高的建筑 - 蒙帕纳斯大楼的 56 楼欣赏整个城市的风光。之后外观看埃菲尔铁塔外景，经过香榭丽舍大道，凯旋门，协和广场和方尖碑，玛德琳教堂，歌剧院。	(早餐/午餐/当地晚餐) Ibis / Mercure/ Best Western Golden Tulip/ Novotel 或同级
09	巴黎 / 法国 早餐后，游览外观卢浮宫和玻璃金字塔，接着乘船享受浪漫的塞纳河游船，欣赏塞纳河沿岸的众多著名建筑，桥梁和巴黎圣母院。过后也会有一些时间让您在当地最大的百货商店-老佛爷百货公司购物。	(早餐/午餐/晚餐)
10	巴黎 / 法国 → 吉隆坡 早餐后，于指定时间集合前往机场搭机返回吉隆坡。	(早餐/机上用餐) 机上
11	吉隆坡 - 带着手信和甜蜜的回忆返回家园	

DISCLAIMER: Sequences itinerary, sightseeing may vary, change or alter due to operational opening times and due to the strict EU coach driving regulation hours. In the event of closure, unable to visit due to unforeseen circumstances, an alternative sightseeing will be suggested as replacement.

Tour Code  
11ELP  
May 2023